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財務報表分析工作坊

Analyzing Financial Statements Workshop

澳門金融學會、澳門註冊會計師公會與澳洲會計師公會將於二零零四年七月二十九日(星期四)合作舉辦“財務報表分析工作坊”，並誠意邀請  貴公司/機構員工出席。此次工作坊詳情如下：

The Macau Institute of Financial Services (IFS), the Macau Society of Registered Accountants (MSRA) and the CPA Australia are pleased to jointly organize the workshop on “Analyzing Financial Statements” on 29 July 2004 (Thursday), and we would like to invite you and your colleagues to attend. The workshop details are as follows:

日期／時間：二零零四年七月二十九日(星期四) ／晚上七時至十時
Date/Time:    
29 July 2004 (Thursday) / 7:00pm-10:00pm
語言：


粵語，輔以英語
Medium:


Cantonese supplemented with English

收費：
澳門金融學會、澳門註冊會計師公會與澳洲會計師公會會員澳門幣240，其它人仕 澳門幣300

Fee:
MOP240 - IFS, MSRA and CPA Australia members 


MOP300 - non-members

證書：
由澳門金融學會、澳門註冊會計師公會與澳洲會計師公會聯合頒發證書

Certificate:
Certificate of attainment issued by IFS, MSRA and CPA Australia upon completion of workshop

地點：
金融管理局三樓禮堂（澳門東望洋斜巷二十四至二十六號）

Venue:            The Auditorium of the Monetary Authority of Macau (the 3rd Floor)

                  
(Calçada do Gaio, No. 24-26, Macau)

工作坊目的:

Workshop Objective:

是次工作坊目的為提升夲澳會計專業及其它有興趣人士對財務報表的分析能力。

The workshop aims to provide accounting professionals and any other interested parties with the opportunity to upgrade their skills and knowledge on financial statements analysis. 

工作坊簡介:

Workshop Description:

一份優質的財務報表能提供有用之會計信息，財務報表分析可助報表使用者了解企業的財務狀況，並據以作出經濟決策。本工作坊將有系統地介紹分析財務報表之方法，務使學員能於參與工作坊後提升對財務報表之分析能力。本工作坊之內容包括：

－　財務報表使用者簡介

－　財務報表分析的七大步驟

－　財務報表分析之常用比率

－　分析財務報表須知

A set of financial statements provides lots of information to readers. It tells us the stories of the company and an effective analysis on the financial statements helps us to make the right decision on our investment. This workshop will introduce a systematic approach to analyze financial statements.

· Stakeholders of financial statements

· 7 steps in analyzing a set of financial statements

· Key ratios in analyzing financial statements

· Things to look for in financial statements 
導師：

Presenter:

孫季如女仕為澳洲會計師公會資深會員，並擁有十八年審計及專業培訓經驗，除精於會計審計專業培訓工作外，孫女仕亦擅於領袖培訓、行政人員指導及組織各類策略小組會議。

Ms. Vivian Sun is a fellow member of CPA Australia and has obtained 18 years audit and training experience from her profession. She is experienced in deriving learning and education strategies and human resources issues, providing change management and performance advisory services to all lines of services. She is also an experienced trainer and facilitator. Apart from accounting and auditing related training, Ms. Sun also specializes in leadership development, executive coaching and facilitation of strategic meetings.

現誠邀各位具有基本會計知識的會計專業人士、貸款部主管、信貸分析員及其它有興趣人士報名参加是次工作坊。請於七月二十二日前填妥以上表格，並傳真至澳門金融學會(傳真號碼569666) 。由於名額有限報名採取先到先得。
Accounting professionals, commercial loan officers, credit analysts and any other interested parties, who have a basic knowledge of accounting principles and practices, are welcome to enroll. Please make your seat reservation by filling in the attached Enrollment Form and fax it to 569666 before 22 July 2004. Due to limitation of seats, application will be on a first come first serve basis.
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財務報表分析工作坊
Analyzing Financial Statements Workshop
二零零四年七月二十九日，七時至十時

29 July 2004, 7:00pm-10:00pm

地點：澳門金融管理局禮堂

Venue: The Auditorium of the Monetary Authority of Macau

報名表格

Enrollment Form

機構名稱

Name of Institution: __________________________________________________________

聯絡人






         電話
Name of contact person: ____________________________ Telephone: _________________


 傳真

 Fax:   _____________________

	No.
	參加者姓名Name of Attendee

(澳門註冊會計師公會與澳洲會計師公會會員請註明之所屬會籍)

(Please specify if member of the MSRA/CPA Australia)
	職銜Position

	
	
	

	
	
	

	
	
	

	
	
	

	
	
	

	
	
	

	
	
	

	
	
	

	
	
	

	
	
	


__________________

授權簽署

Authorized signature 

請於七月二十二日前填妥以上表格，並傳真至澳門金融學會(傳真號碼569666)。
Please fax the completed form to the IFS at 569666 before 22 July 2004.
註 : 由於名額有限報名採取先到先得

       Due to limitation of seats, application will be on a first come first serve basis.

